
Hej Pia. 
Det Du tar upp är en komplicerad fråga med många saker att beakta och naturligtvis viktig av flera skäl. 
Innan vi kan träffas måste frågan hanteras och politiken informeras om vad detta - och det gäller inte bara 
Vitemölla utan flera andra byar i kommunen med liknande problemställningar – skulle innebära för 
Simrishamns kommun . 
Det finns många aspekter att ta hänsyn till och likabehandlingsprincipen måste vara utgångspunkten. 
Det finns inte möjlighet att innan sommaren ha et möte kring detta. 
Tidig höst är det som jag tror är rimligt. 
Jag inser och förstår Ditt mejl och Dina argument . 
Politiskt måste frågan penetreras noga. 
Här handlar det om viktiga principiella ställningstaganden med olika konsekvenser. 
Frågan har varit uppe tidigare och omfattning av de utmaningar detta innebär för kommunen gör att man inte 
i brådrasket kan ge besked. 
Mycket av detta ligger i att när kommunen blev Simrishamns kommun genom att de gamla kommunerna 
införlivades i en större -Simrishamns kommun- fanns dessa delar med och har inte beaktats 
eller varit uppe för en ingående analys. 
Det är där vi är nu. 
Med vänlig hälsning 
Carl-Göran Svensson Ordf SPN 


